
Verslag van de online ledenbijeenkomst van 17 november 2022 

 

Tjeerd zit de bijeenkomst voor. Hij staat stil bij het overlijden van Jan Cornelissen. 

Hij licht toe waarom deze ledenbijeenkomst digitaal is. We moesten al voor de zomer een besluit 

nemen en omdat toen nog te onduidelijk was wat corona in het najaar zou doen, hebben we voor 

een online variant gekozen. 

We hopen onze leden in 2023 weer fysiek te kunnen ontmoeten. 

Er waren 2 stemrondes. 

1. Goedkeuring jaarverslag 2021. Deze is goedgekeurd door 100% van de leden. 

Het verslag staat ook op onze website en is daar in te zien. 

2. Akkoord voor de nieuwe bestuursleden, die in 2022 zijn aangetreden. Het gaat om Jeannette 

van Alphen, Paul Janmaat en Tjeerd Wiersma.  

Deze bestuursleden zijn door 100% van de leden geaccepteerd. 

 

De tweede helft van de bijeenkomst was een inhoudelijk gedeelte over ons PZP. Raymond 

presenteerde dit samen met specialistisch longverpleegkundige Nelleke Tak van het EMC. 

Voorafgaand aan hun presentatie vroegen ze middels een poll of mensen het zouden gaan 

gebruiken. 

44% gaf aan: ja 

56% gaf aan: misschien 

0% gaf aan: nee 

Na afloop van de presentatie vroegen ze weer per poll of mensen het met de informatie die ze nu 

hadden zouden gaan gebruiken: 

66% gaf aan: ja 

33% gaf aan: misschien 

0% gaf aan: nee 

Conclusie: de presentatie heeft het beoogde effect behaald. 

De bijeenkomst is opgenomen en terug te luisteren op onze website. 


